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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatási, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2023. április 11. (kedd) napján 14 órára meghirdetett, ténylegesen 14 óra 6 
perckor kezdődő Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Dísztermében 
megtartott rendes, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád elnök; 

Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Mácsik Henrietta bizottsági tag; 
Móra Viktória bizottsági tag; 
Horváth Ferenc bizottsági tag;  

 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 
     Majnay Gábor osztályvezető; 
     Kovács Klaudia adminisztrátor; 
 
Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 5 bizottsági tag jelen van, a bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 14 óra 
6 perckor megnyitja. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm a türelmet. Az Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottság költészet 
napja, azaz 2023. április 11-i ülésén vagyunk. Mint mindenki, én is látom a napirendi pontokat. 
2 napirendi pontunk van. Az 1. a Sport keret működési célú pályázatok elbírálása, a másik 
pedig az Ifjúsági keret, a beérkezett pályázatok alapján történő elbírálása. Kérdezem a 
bizottság tagjait, hogy egyetértenek-e a napirendi pontokkal?  
 
Az elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 

1. napirendi pont: 
Javaslat a Sport keret (Működési célú) beérkezett pályázatok elbírálására 
(24. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök  
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
 
2. napirendi pont: 
Javaslat az Ifjúsági Keretre beérkezett kérelmek elbírálására 
(25. számú bizottsági előterjesztés) 
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Előterjesztő: Murvai Árpád elnök  
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
 

 
1. napirendi pont: 
Javaslat a Sport keret (Működési célú) beérkezett pályázatok elbírálására 
(24. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök  
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
 
Murvai Árpád elnök: Első gondolatom, hogy tisztelettel megköszönöm az előkészítő munkát, 
a pályázatok kiírását, eljuttatását, és a beérkezése utáni kezelését a hivatalnak. Volna egy apró 
kérdésem, hogy találkoztunk-e olyan problémával, mint tavaly meg tavaly előtt, hogy rá kellett 
szólni egyesületekre, hogy legyenek szívesek pályázni. Köszönöm szépen, és azt is köszönöm, 
hogy ezt megtettétek, Gábor. Kaptunk egy táblázatot, ami a beérkezett pályázatok alapján 
készült el. Gondolom, ez mindenkinek megvan. Én kiosztottam egy olyan lapot is, amin lehet 
jegyzetelni, de nem kötelező, még egyszer aláhúzom, csak segítségül jegyzetelheted, hogy 
kinek mi a véleménye stb. Meg tudunk-e egyezni abban, hogy sorszámonként megyünk a 
beérkezett pályázatok alapján. Egyet tudunk ebben érteni?  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Igen.  
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Véleményt mondunk, javaslunk, érvelünk, és nem 
veszekszünk, maximum vitatkozunk. Azt szabad. Alisca Nyilai Íjászegyesület. Úgy látom, hogy 
az igényelt támogatások összege 600.000 forint. Kérem a véleményeket, javaslatokat.  

 
Móra Viktória bizottsági tag: A világbajnokság miatt adtunk nagyobb összeget esetleg, vagy 
alapból is ennyit előtte is?  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nem ők rendezték a VB-t. De őket tettük ki a vasútra. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó a kérdés. Azt szeretném megkérdezni, hogy van egy másik 
íjászegyesület is, és ugye már kezdtünk egy ilyen rendezési elvet, hogy a város csak egy 
sportágra adjon, hogy itt ebben az esetben mi van, az íjászoknál? Ebben az esetben az van, 
hogy már a bizottság felvirágzása elején abban egyeztünk meg, hogy 2 egyesületnek nézzük el 
a duplázást, a kerékpárnak és az íjászoknak. Csak úgy felhívom a figyelmet, hogy már 3 
kerékpáregyesület van, mert a Sportközpont is alakított egyet. Nem kell elfogadni, amit én 
mondok, mert én vagyok az elnök, nem kell elfogadni, nincs itt diktatúra meg diktálás, mint 
asztalitenisz berkekben mondják. Tehát itt nem a Murvai dönt, húzzuk alá a jegyzőkönyvben, 
hanem a bizottság. Én 500.000 forintra értékeltem ezt a kérelmet. Kérem a javaslatokat. Nem 
kell elfogadni. Feri, csak emlékeztetőül, hogy többet nem szoktunk adni, mint amit kérnek. Én 
500.000-et javaslok, kérem a javaslatokat. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Gábor, segítesz egy picit? 2 íjász egyesület van. Az egyik az 
Alexandra Manea. 
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Murvai Árpád elnök: Ő már nincs a képben.  
 
Faragó Zsolt: De arról az egyesületről beszélünk. Az Alisca az most melyik?  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Piros Laci, ott vannak a Lőtérnél fönt. 
 
Murvai Árpád elnök: Ők lőnek mindenféle állatokra. A 3D-s. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A 3D-sek. Így már tiszta. Köszönöm szépen.  
 
Murvai Árpád elnök: További javaslat van-e?  
 
Mácsik Henrietta bizottsági tag: Nekem kérdésem volna, hogy akkor a két íjászt nem 
tárgyalhatnánk együtt, egymáshoz mérten?  
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: A másik 550-et kért. 
 
Murvai Árpád elnök: 500-at javasoltam ott is, ha jól emlékszem. A kerítést meg is csinálták. Ez 
most működésre megy, a kerítés az beruházás volt. Azt jól látod viszont Viki, hogy az is a mi 
bőrünkre ment.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Tehát van 35 milliónk, abból mindjárt az elején az íjászoknál 
„kilőttünk” egyet.  
 
Murvai Árpád elnök: Le tudjuk jegyezni, akkor az íjász egyesületnél javaslat 0,5 millió forint. 
Ki támogatja ezt?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: A másik íjász egyesület hasonlóan 0,5 millió. Ki támogatja ezt?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 
Murvai Árpád elnök: A 2. sorszámmal az Alisca Taekwondo Klub jelentkezett, nem szerényen, 
több mint két millió forinttal. Kérem a javaslatokat.  
 
Móra Viktória bizottsági tag: 600. 
 
Murvai Árpád elnök: 700. 
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: 600. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: 1 millió. 
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Murvai Árpád elnök: 1 millió? 
 
Móra Viktória bizottsági tag: Azt tudjuk, hogy mire kérték?  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ők a Rácz Petráék? 
 
Murvai Árpád elnök: Igen. Zsoltinak van 1 millióra javaslata. Itt van kinyomtatva, hogy mire 
kérte. Még egyszer kérdezem, 3 támogatási összeg került javaslatra, 600.000, 700.000 és 1 
millió. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Itt a támogatásból, hogy ha a sportcsarnoknak fizetnek bérleti 
díjat, akkor vissza is adjuk a „sporinak”, tulajdonképpen.  
 
Murvai Árpád elnök: Biztos is. Szavazzunk. 1 millió a legmagasabb összegjavaslat. Ki az, aki ezt 
támogatja?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 2 igen szavazattal, 1 nem 
szavazat mellett, 2 tartózkodással elutasított. 
 
Murvai Árpád elnök: 700.000 forintra szavazunk.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 2 
tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Zsolti közbevetette nem ok nélkül, hogy sajnos ezek a támogatási 
összegek vissza fognak folyni a sportcsarnokhoz, mert ha megnézitek, a pályázatokban ott van, 
hogy terembérlés meg bérleti díj stb.  
 
Móra Viktória bizottsági tag: Ez nem sajnos.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az a baj, hogy nem ott kéne lenni. Nekem van rá egy ötletem. 
 
Murvai Árpád elnök: Jó, azt majd később.  
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: Most lenne az, amikor befejezzük az ingyent mindenkinek. 
Nincs ingyen. 
 
Murvai Árpád elnök: 3. a Dirtybike Motorsport kérelme. Úgy kaptuk meg ezt a pályázatot, 
hogy nem pályázhat, mert nincs adószáma. Gábor, légy szíves a változásról számolj be. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Igen, múlt héten megküldték az adószámot, és a mai nap 
délelőtt meg megjött a cégbírósági bejegyzés is, hogy rendesen működnek, úgyhogy 
befogadható a pályázat.  
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Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Most ne vitatkozzunk azon, hogy határidő meg nem határidő. 
Itt van. Én nem kívánok itt javaslatot tenni, mert nem tudom, hogy ez a 3 millió forint végül is 
mi. Zsolti? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót. Tulajdonképpen, mint amennyire a 
sportágat ismerem, nagyjából vázolnám, hogy mi mennyibe kerül és milyen formában 
működik. Beszéltem az egyesületi vezetővel is, nem mindenben értettünk egyet, prioritásban 
ő azt gondolja, hogy az oktatást helyezi előtérbe, nekem meg az volt a javaslatom, hogy a 
pályát kéne előtérbe helyezni. Azt mondta, hogy a szülők sajnos nem tudnak beruházni ahhoz, 
hogy kipróbálják a gyerekkel egy-egy ilyen motorral, mert ezek elég drágák, ahogy láttátok és 
gondolom, aki elolvasta a bemutatót, hogy ez nem 5 forintos motor, se a szervízelése nem 
annyiba kerül, és vélhetően sok tehetség vagy sok olyan fiatal esik el ettől, aki hasznos 
korszakban tanulná meg ezeket a gépeket kezelni, és ezért az oktatást helyezik előtérbe, ehhez 
viszont 2 gyerekmotorra lenne szükségük. Nem tudom, hogy oldják meg, mert az én 
ismereteim szerint egy motor kerül ennyibe, de vélhetően gyerekmotorba akkor van valami 
olyan kapcsolatuk. Én az egyesület elnökének is elmondtam, abban kellene szorgalmazzuk és 
abban kellene segítsen a város és maga a bizottságunk, hogy egy pályát kapjanak vissza, mert 
ez a sportág, ahogy a pályát elvette az akkori politikai érdekeltség vagy autópálya érdekeltség 
2008-ban ők úgy lettek megfosztva attól a lehetőségtől, amit láthatjuk, sok egyesületnek mi 
fizetjük a terembérletét, a pályabérletét, stb. Ez a sportág akkor ezzel úgy elég jól el lett 
véreztetve, szerintem ez ilyen etikai dolog is, hogy a város adja vissza nekik a lehetőséget, 
úgyhogy pályába kellene. Nyilvánvalóan ezt a bizottságnak kell eldönteni, hogy egy ilyen 
extrém látványsport esetében támogatja-e az egyesületet ezzel, vagy megpróbálják 
valamilyen más irányból ezt megoldani, és majd jövőre megpróbálkoznak esetleg más 
formátummal. Mivel én ezzel a sportággal tényleg elfogult vagyok, ezért én mindenképpen 
most tartózkodni fogok a további kiegészítőktől, illetve összeg megjelölésétől, mert, ha lenne 
pénzünk, akkor az a 3 millió forint is olyan összeg, ami abszolút reális ezen a területen, hogy 
kevesebbel tudnak-e valamit kezdeni, azt nem tudom. Én azt gondolom, hogy 
összegjavaslatot, ha tesztek, akkor kérlek benneteket, ti tegyetek erre az összegre javaslatot. 
  
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. Más vélemény ezzel kapcsolatban? Nincs. Megértem 
az érveket. Ami az én gondolatom, hogy most elindulunk egy sportággal, vagy egy egyesület 
megpróbál elindulni, jó irányba egyébként, azt ugye már megbeszéltük velük. De az első 
beruhást azt nekünk kell megtenni? Ez itt a kérdés. Van-e javaslat összegre? Nekem sincs 
egyébként. 
 
Móra Viktória bizottsági tag: Azt gondolom, hogy az Alisca Nyilai, akik tényleg sok, most nem 
tudom pontosan, de tényleg sok emberrel, sok gyerekkel dolgoznak, nekik adunk 500.000-et, 
akkor tényleg egy kezdő egyesülettel, akiről tényleg semmit nem tudunk, hogyan, kiket? Én 
nem adnék nekik olyan sokat. Egy induló egyesület, most vették fel még csak adószámmal, Ha 
más nagyobb egyesületeket sokkal kevesebbel támogatunk, akkor ne.  
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: Én azt szeretném kihangsúlyozni, hogy nekem ebben 
szimpatikus, hogy végre egy olyan dolog lesz megint a városban, ami eddig nem volt. Valóban, 
nem biztos, hogy ezt nekünk kell finanszírozni, de hogy támogatni kell valahogyan, én meg 
vagyok győződve, hogy minél szélesebb a sportolási vagy szórakozási lehetőség a városban a 
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gyerekeknek és ezek nagyon drága technikai sportok, nagyon sokba kerül. Én valamilyen 
szinten biztos, hogy támogatnám őket és lelkesíteném, hogy csak előre, előre, mert megint ez 
egy új színfolt lehet a város életében.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen. Én azt gondolom, hogy mivel csak 2 
motorkerékpárra pályáztak, másra nem is kértek, erre viszont nem tudunk kevesebb pénzt 
ajánlani, tehát vagy 0 vagy 3. 
 
Móra Viktória bizottsági tag: 1 motort nem tudunk finanszírozni?  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: De még a közelében sem vagyunk az 1 motor árának sem, amint 
hallom itt a nem javaslatokat. 
 
Móra Viktória bizottsági tag: Nézze meg a pályázati lehetőségeket, kérjen támogatást akár 
minden mástól. Mindenkinek ezt javasoljuk, hogy nézzek körül.  
 
Murvai Árpád elnök: Konkrét javaslatot kérek. Viki, mondjad ki! 
 
Móra Viktória bizottsági tag: Én tanácstalan vagyok igazából. 
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: Elnök úr, én szeretnék tenni egy 500.000 forintos javaslatot. 
Tudom, hogy semmire nem elég, még egy fékrendszerre sem, de mégis, hogy a város ott 
legyen, hogy támogassuk. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Hogy számolnak el? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Most, amikor megkapják majd az összeget, akkor kiküldünk még 
egy új adatlapot. 
 
Murvai Árpád elnök: Van-e más javaslat összegszerűen? Nincs. Kérem, hogy aki az 500.000 
forintos támogatást a Dirtybike Motorsport számára elfogadhatónak tartja, az kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 1 
tartózkodással elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. 4. Dynamic Triatlon Klub. Szerényebb pályázati összeget 
kérnek, 350.000 forintot. Én javasolnám ezt az összeget. Itt most nagyon szerények voltak. 
Szeretném a bizottság minden tagjának figyelmébe ajánlani, hogy segítsük őket, hogy újra a 
régi fényében ragyogjon itt a triatlonsport, mert volt ez nagyon szép. Ki az, aki a 350.000 
forintot jóváhagyja, mint pályázati támogatást?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 1 
tartózkodással elfogadott. 
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Murvai Árpád elnök: 5. A Fanatix Mountain Bike Szekszárd kérése 2,5 millió. Javaslatokat 
kérek. 
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: Az én javaslatom, hogy a tavalyi tartalék keretből, amit adtunk 
az indulásra 580.000, most 600.000 forintot alaptámogatásban adjunk meg. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Olvastad, hogy miért kérnek ennyit? 
 
Horváth Ferenc: Nem. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót. Ez az egyesület, amikor pályázott, akkor 
még nem akasztottunk nekik ekkora terhet a nyakukba. Most üzemeltetik mind a 2 pályát és 
az a bajuk, hogy nincsen főállású emberük, márpedig ezt ezen a szinten csak főállásban lehet. 
Ez egy éves költségvetésük, amivel ezt tényleg úgy tudják művelni. Én tudom, hogy nincs 
pénzünk, de azért kérem a bizottságot, hogy támogassuk, mert eleve nagyon sok pénzt 
beletettünk már a 2 pályába, önerőt, ők rengeteg munkát. Nyilván megérdemelték a 
bizalmunkat, mert láttuk, hogy 15 év alatt kézzel építettek fel egy olyan pályát, amit, ha 
kerékpáros pályázat alapján ha beárazzuk, akkor az 50 millió forint, hiszen láttuk, mennyit 
adtak egy-egy földes ugratóra, nekik 21 van. Beszéltem az elnökségi taggal meg a 
kivitelezőkkel is, én javasoltam, hogy próbálják meg ezt úgy, hogy ez most tényleg elinduljon, 
mert ebben sok pénz van, egy főállással tudják megoldani ezt, hogy működjön, és hogy azon 
a szinten, amilyen szinten pályát építettünk nekik. Azt gondolom, hogy ne mi rontsuk el, ne mi 
húzzuk le a nívóját, tényleg 2 nagyon jó pályát építettünk nekik és nagyon jól üzemeltetik. Napi 
szinten látjuk a Bakánál a pump track pályát, hogy azt mennyien használják, milyen sokan, 
tehát ámulok és bámulok, hogy még 4-5 éves gyerek is van ott, és szép csöndben voltak eddig, 
pedig ezt a tudományt nem most szedték össze. Azt gondolom, hogy próbáljunk meg igazodni 
a kért összegükhöz, és természetesen, ha nem tudjuk az egésszel támogatni, akkor a többit 
próbáljuk meg külön-külön, és a bizottsági tagokat kérem, hogy próbáljunk nekik szponzorokat 
szerezni, Ferenc, hogy meg tudják ezt oldani, mert akkor lesz ilyen jó kis látványos versenyünk 
itt ezen a 2 pályán. Köszönöm szépen.  
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Más vélemény? Alá szeretném támasztani, amit az 
elnökhelyettes úr mondott. Ha van egyáltalán sikertörténetünk, bár ezt a Népújság nem fogja 
megírni, akkor ez a 2 kerékpáros pálya az biztos, hogy benne van, mert telibe talált 
szabadidősportot, telibe talált technikai sportot, és olyan nívóval, amire itt akár magyar 
bajnokságot is lehet rendezni mind a 2 pályán. Szeretném felhívni a figyelmet arra, hogy mind 
a 2 pályázat, amit elfogadtak itt ezek a sportolók és vezetők, ugye magába foglalja, hogy 
kötelezően legalább 2 versenyt kell rendezi, ami megint csak megpezsdítheti különösen így a 
szünetben a szekszárdi ifjúság mozgását, kielégítheti egy nagy réteg mozgásigényét. 
Köszönöm szépen. Van-e más vélemény. 2,5 millió forintot kértek, én úgy gondolom, hogy egy 
2 milliós támogatással talán segíthetnénk ezt. Véleményeket kérek.  
 
Móra Viktória bizottsági tag: Nem kevés a gyerek? 4-5 gyerek edzésenként? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: 1 edzőre, nem egész nap van 4-5 gyerek. Magasabb szinten azért 
oda kell figyelni, elfordulsz, vissza, már össze is törte magát. 
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Murvai Árpád elnök: Jogos a kérdés a számok szerint. Volt szerencsém a technikai átadásnál 
ott lenni, és ott nagyon komolyan elmondták, hogy milyen létszámmal szabad, hány edzőnek 
és milyen időtartamban mit szabad gyakorolni és mit nem. Tehát itt olyan komoly akadályok 
vannak, amit, ha nem gyakoroltatsz be a gyerekkel, nyilván a biztonságérzet megszerzése 
után, akkor komoly bajok lehetnek, tehát itt én el tudom képzelni, hogy 4-5 gyerek az már 
maximálisan leterheli az edzőt és a pályát. Van-e más javaslat? Szavazzunk! Ki ért egyet a 
javaslatommal?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. 6. Fáklya Sportegyesület 220.000 forint a megszokott 
szerénységük, tényleg a megszokott alaposságuk. Kérem, aki egyetért ezzel az összeggel, az 
kézfelemeléssel jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. 7. Fehérlófia Sport Egyesület, aki 622.000 forintot 
kért a könyvelői díj, tagdíj, bankköltség, irodaszer, postaköltség. Gábor téged kérdezlek, hogy 
a tagdíj azt jelenti, hogy ez az egyesület valahol tagdíjat fizet, mint egyesület. Ritkán, de 
előfordul, hogy egy egyesületnek a szakágszövetség felé kell fizetni tagdíjat, de ez nagyon 
ritka.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Igen. 
 
Murvai Árpád elnök: Tehát az MTFSZ felé. Van-e javaslatotok? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: 300.000. 
 
Murvai Árpád elnök: Én 500.000-ben utaztam, egy köztes 400-ban meg tudunk állapodni, 
hogy a tagdíját ki tudja fizetni, meg tudjon működni is? 400.000-ben ki az, aki gondolkodik? 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal egyhangúlag 
elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. 8. Férfi Kosárlabda Sportegyesület 90.000 forintot 
kért. Kérem, aki egyetért ezzel, az kézfelemeléssel jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal egyhangúlag 
elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. 9. Fitt anyuka, boldog baba Sportegyesület 1.112.000 
forintot kért. Itt megint a bérleti díj és berendezés szerepel az ő elképzelésükben. Találkoztunk 
már velük, ha nem is tavaly, de tavaly előtt, ha jól emlékszeml. Kérek javaslatokat. Vándorló 
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életmódot folytatnak, de jurtájuk egyenlőre nincs, de jól látod a facebook bejegyzésükből, 
hogy ott is kaptak helyet, amíg ez a nagyobb járványhistória volt, tehát ők kénytelenek 
legalább 2 helyszínt igénybe venni, és ott bérleti díjat fizetnek persze. Akárhol bérelnek 
termet, ki kell fizetniük. Mit szólnátok hozzá, ha a tavalyi szinten hagynánk a támogatást? 
Véleményt kérek először. Van más javaslat a 700.000 helyett. Ki az, aki az 500.000 forint 
megítélésére szavaz?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 1 nem szavaz 
mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen, akkor ezt jegyezzük be. A 10-es számú pályázónál én 
kérnék szépen, ha szabad egy szót. Eléggé övön alul szúrt ez a pályázat. Felhívtam a beküldőjét, 
és ő sűrű elnézést kérés közben közölte, hogy ez a szám nem az övék, elnézték a pályázati 
űrlapot, ebből is látszik, hogy másodszor pályáznak mindössze. Összeget be se írtak, mert nem 
látták ezt a rubrikát és nagyon megelégednének egy 400.000 forintos támogatással. Ki az, aki 
ebben egyetért, 400.000?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Nem akarom az időt húzni, de tényleg szemléletet kell változtatni néhány 
egyesületnél. Folyamatos tevékenységet, utánpótlás létszámnövelést, rendszeres, aláhúzom, 
rendszeres, elérhető tevékenységet fogunk kérni, és kérünk is, jövőre beletesszük a 
pályázatba. Nagyon ismerős egyesület jön, 11. Gemenc Judo Klub Egyesület. Ő 
csúcskérelemmel van itt ezen az oldalon, 3.790.000 forintot szeretne. PR-marketing 
tevékenység, irodaszer, élelmiszer, szállás, nevezési díj, megbízási díj stb. Egy eléggé magas 
szám, nem tudom, milyen véleményeket hoztatok magatokkal. Ki kér szót? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót. Csak segítsetek összerakni 
időintervallumban a történteket. A Gemenc Judo kapta azt a felújítottat, ami 2019-20-ban lett 
felújítva. Viszont ezt felújítani meg festeni kell már most, meg laptop kell, meg tisztítószer meg 
irodaszer. Nem tudom, én egyfolytában azt hallottam, hogy ez az egyesület nagyon jól megy, 
jól működnek és tényleg haladnak is előrefele, meg hogy minden rendben van, most meg már 
a tisztítószerre is kérnek pénzt. Én nem tudom, én nem értek egyet, mondjuk irreális az az 
összeg, amit kérnek a judohoz. Nem tudom, hogy mekkora lépést lehet abban a sportágban 
ebből a helyzetből, amiben ők vannak évtizedek óta, hogy ekkora összeg kell és ilyet tudjanak 
lépni. Én ezt nagyon-nagyon sokallom, 800.000-et kapott tavaly, ha jól láttam. Én még ebben 
sem utazok, én úgy vagyok vele, hogy indokolt esetekben kellene jobban, mert nagyon kevés 
pénzünk van. Olyan szekér, ami megy, lökünk rajta, mert ő is kért meg neki is jár. Lehet, hogy 
egy kicsit így kéne szorítanunk, hogy amelyik tényleg nem szorul rá egyesület, ott nem kellene 
pénzt szórni.  
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm a javaslatot. Annyit mondanék, hogy a szakmai fejlődésükhöz, 
megalapozottságukhoz kétség nem fér. Annak is örülünk, hogy jó körülmények között 
készülhetnek ott a fiatal sportolók és még eredményeik is vannak, mint azt tudjuk. Nekem az 
tetszett ebben az egyesületben, ami másnál nem jön még ki, hogy vagyunk sokan, még elegen 
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is, kicsik vagyunk, dolgozunk, és amikor 16-17 éves korban ott kellene állni, akkor már nem 
vagyunk. Ez a legrosszabb, szerintem, de náluk ez nincs. Nagyon köszönöm a kisegítő javaslatát 
a Vikinek és javaslom, hogy fogadjuk el, hogy lapozunk egyet és visszatérünk. Ki ért ezzel 
egyet? Visszatérünk. Tehát valamit megszavazunk és visszatérünk, én azt mondom, hogy 1 
millió forintnál álljunk meg. Az ideiglenes javaslatom 1 millió, de térjünk vissza. Köszönöm 
szépen. Még egyszer, ez az 1 millió most legyen leírva, marad, nem végleges. Melyiket 
szavazzuk meg, hogy ideiglenes vagy hogy visszatérünk?  
 
Móra Viktória bizottsági tag: Szavazzuk meg az 1 milliót, és még mindig visszatérhetünk rá.  
 
Murvai Árpád elnök: Kérem, aki ezzel egyetért, hogy most 1 millió forintot írunk le, de 
visszatérünk ehhez az egyesülethez, az kézfelemeléssel jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. 12. Gemenc Motoros Egyesület. 500.000 forintos kérése van, 
adminisztrációs költség, utazási költség és étkezés térítésére. 25 fős létszámot írnak. A tárgyi 
eszközök közül a védőruha lenne az, amit szeretnének. Van-e javaslat? 500.000 forintot kértek 
a pályázatukban. Van egy javaslat 300.000 forintra. Van más javaslat? Nincs. Aki a 300.000 
forintos támogatással egyetért, az kézfelemeléssel jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 2 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
és 1 nem szavazattal elutasított. 
 
Murvai Árpád elnök: Ki az, aki 400.000 forintot szeretne?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett elfogadta. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. 13. Gemenc Természetvédelmi Egyesület 100.000 forintot 
kért. Ki ért ezzel egyet? 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. 14. Gyermek Kosárlabda Sportegyesület Szekszárd. Most 
hallgattuk meg, talán 1,5 hónapja, 1.514.000 forintot kér. Van-e más javaslat? Az én 
javaslatom az 1.200.000 forint. Más javaslat? Zsoltinak van 700.000. Köszönöm, nincs más 
javaslat, akkor szavazzunk. Zsoltié volt az utolsó ,700.000 forintra ki szavaz ebben az esetben?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 1 igen szavazattal, 3 tartózkodás 
és 1 nem szavazat mellett elutasított. 
 
Murvai Árpád elnök: Másik javaslat az 1.200.000 forint volt. Ki az, aki erre igent mond?  
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Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. 15. Hikari Aikido Egyesület 760.000 forintot kért. Javaslatokat 
kérek. 500.000 forintos javaslat van. Más? Kérem, aki egyetért az 500.000 forintos javaslattal, 
az kézfelemeléssel jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: 16. Iberican Táncegyesület 300.000 forintot kért. Itt egyetlen tétel van 
megfogalmazva, a bérleti díj.  
 
Mácsik Henrietta bizottsági tag: Kérdésem lenne az Ibericannal és a Mozgásművészeti 
Stúdióval kapcsolatban, hogy ők a civil keretre is pályáznak vagy pályáztak tavaly? Ezt 
tisztázzuk. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Nem kiemelkedő művészeti együttes. A civil keretben már 
meghatároztunk bizonyos kizáró okokat. 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm a kérdést és a választ is. Van-e javaslat? Javaslom a 300.000 
forintot, amit kért. Aki egyetért, kézfelemeléssel jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. 17. Postagalamb Sportegyesület M9-es. Találkoztunk velük, 
sikerült megtámogatni, ez is sikertörténet az OKSI életében, hogy sikerült ehhez az 
épületkarbantartáshoz jelentős összeggel hozzájárulnunk. 760.000 forintot kértek. Különdíjjal 
kitüntetett egyesület. Javaslat van-e? Heni javasolt 500.000 forintot. Kézfelemeléssel jelezze, 
aki elfogadja.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: 18. Spurkerék Modellező Sportegyesület, csak úgy zárójelben mondom, 
hogy szintén sikertörténete az OKSI-nak, mert nem csak rombolunk. Ők kértek most 1.620.000 
forintot, úgy látom a beérkezett pályázat alapján, hogy ők már rendezvények lebonyolításában 
és komoly versenyek megrendezésében gondolkodnak. Javaslatokat kérek. Meg van a 2. 
szintje itt a modellirányításnak és a zsűrinek. Csak úgy mondom, hogy vannak azért sikerek itt 
az OKSI-ban. 1.620.000 forint mellett kinek van más javaslata? 1 milliós javaslat van. Ki az, aki 
mást javasol? Ki az, aki egyetért az 1 milliós javaslattal?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott. 
 



 

  0411jkv 

12 

Murvai Árpád elnök: 19. Szekszárd Asztalitenisz Klub 2 millió forintra pályázik. Itt megint 
benne van a bérleti díj, amit a Sportcsarnoknak fog fizetni. Mi legyen? 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Én tartom magam a tavalyi álláspontomnál.  

Móra Viktória bizottsági tag: Jó, de akkor most melyiket bünteted? Melyik nem akar 
betársulni? 

Horváth Ferenc bizottsági tag: Yorgoséknál vannak az eredmények, a Sanyi bácsiéknál 
nincsenek hazai játékosok, sőt már talán még környékbeliek sincsenek. Edzés se nagyon, sőt 
már nem is nagyon járnak a Sportcsarnok felé, sőt. Tavaly következetesebbé tettük, én azt 
mondom, hogy az idén ezt vigyük tovább.  

Murvai Árpád elnök: Én elhiszem, hogy a következetesség az nagy erény. 

Horváth Ferenc bizottsági tag: Bocsánat, tavaly még a Yorgos se kapott.  

Murvai Árpád elnök: Jó, de itt azt látom az új pályázatnál, hogy a SZAC 51 fős utánpótlással, 
illetve versenylétszámmal van. Még egyszer mondom, a következetességet én aláírom, és 
vallom, de itt most beugrott nekünk egy vélhetően nagy létszám.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Árpi, de ne érezz ebből kényszert, mert berakott papírformán 
nekünk valamit, hanem azzal érezz kényszert, hogy 31,5 milliónk van, és a 18-nál tartunk és 
tudjuk nagyon jól mi is, hogy előbb szavaznék meg Sanyi bácsinak egy nyugalmazotti 
végkielégítést, mint azt, hogy egy ilyen szituációba kerüljünk. 
 
Murvai Árpád elnök: Én egyetértek mindennel és mindenkivel. Hogy mondják? A keresztvizet 
úgyis rólam húzzák le. Én szívem szerint megtámogatnám mind a 2 asztalitenisz klubot. Először 
arról szavazzunk, ha szabad kérnem. 

Majnay Gábor osztályvezető: Az előbb itt a létszámoknál belenéztem a pályázatba, mert egy 
kis szöveges rész is van, az most alátámasztotta, hogy tavaly ez nem történt meg valószínű. 
Nyilván igaz, amit leírnak, hogy az utánpótlás nevelésben vagy az iskolákban kutatják fel a 
fiatal tehetségeket és ott tartanak edzéseket.  

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az 5-ösben volt egy, ez biztos.  

Majnay Gábor osztályvezető: Most is van, az is biztos.  

Faragó Zsolt elnökhelyettes: De nem erőltették túl.  

Horváth Ferenc bizottsági tag: Ha összefoglaljuk az elmúlt egy évet, akkor eljutunk oda, hogy 
tavaly „büntetésből” nem adtunk egyiknek sem, majd a végén mégiscsak adtunk a Yorgosnak 
1.200.000 forintot. A büntetésben egyedül a Sanyi bácsi maradt bent. Na most, ha ez így igaz, 
én nem tudom, őket nem nagyon figyelem mostanában, a Yorgost igen. Visszamegyünk 
megint oda, hogy kettőnek adunk. Eljutottunk egy lépcsőt, most visszamegyünk megint egy 
lépcsőt.  
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Móra Viktória bizottsági tag: A sportolók hiteles létszámadata 51 fő.  
 
Murvai Árpád elnök: A jelen lévő sajtó kedvéért mondanám, hogy tavaly azon vitatkoztunk, 
hogy a SZAC egyetlen versenyt nem rendezett Szekszárdon, egyetlen szekszárdi, sőt talán csak 
egy magyar versenyzője van. Egyszerűen láthatatlan egyesület volt a számunkra és azt kértük, 
hogy vonják össze a Yorgos SE-vel az asztalitenisz klubokat. Legyen egy, de az működjön. A 
SZAC erre nem mutatott hajlandóságot, de a Yorgos SE sem, és közben az történt, hogy semmit 
nem tudunk a SZAC eredményeiről, versenyeiről, mert nem látjuk, a Yorgos SE-nek meg van 
egy Európa szintű versenyzője. Tehát ez a dilemmánk. Nem tudtuk létrehozni az egyesülést, 
az egyesület elnökével is leültünk tárgyalni, ő hajlott volna, az edző nem. Itt van a dilemmánk 
gondja. Köszönöm. Gábor, mit hoztál nekünk?  

Majnay Gábor osztályvezető: Nyilván mindent nem akarok felolvasni, kiemeli a szervezet 
bemutatásánál, hogy napi feladatok közé felvették a 12 év alatti gyerekekkel az asztalitenisz 
megszerettetését, versenyzővé válásuk segítését, ebből a célból létrehoztak egy csoport, 
akiknek heti 2-3 alkalommal tartanak edzéseket. Utánpótlás nevelést említi, általános iskolák 
érdeklődő fiataljainak folyamatos edzéslehetőséget biztosítva. Az NB I-ben indultak, csapatuk 
1. helyen veretlenül végzett és az országos bajnokságon 2.-ként lett kiemelve. 19 induló csapat 
közül 4. helyen végzett, 3 játszmahátrány miatt nem került az országos bajnokságon a 3. 
helyre. Az általános iskolában megkezdték az első 4 osztályos tanulók között a sportág 
megszerettetését.  

Murvai Árpád elnök: Ez most a 3. ismétlés. Köszönjük Gábor.  

Majnay Gábor osztályvezető: A létszámra vonatkozóan, hogy melyik iskola, az nincsen itt. Ami 
a táblázatban is bent van, hogy tagdíjat fizet 51 fő, leigazolt versenyző 6 fő.  

Murvai Árpád elnök: Egy pillanat, még egyszer. Leigazolt 6 fő?  

Majnay Gábor osztályvezető: Leigazolt versenyzők létszám adatai 2022. évben 6 fő.  

Murvai Árpád elnök: Hajlanék arra, hogy ne lépjünk túl nulla forinttal, csak akkor harakirit 
követünk el az elveinken. Én támogatnám, hogy a SZAC kapjon támogatást tőlünk, de ezt 
nektek kell megszavazni.  

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Én kitartok a véleményem mellett. 

Horváth Ferenc bizottsági tag: Jó, de mi egy olyan bizottság vagyunk, nekünk itt kell dönteni. 
Én nem tudom, én most olyasmit fogok tenni, amit életemben nem, hogy magam ellen fogok 
szavazni.  

Murvai Árpád elnök: Én magam azon a véleményen vagyok, hogy most lehetünk esküszegők, 
vagy legyünk. Az a javaslatom, hogy pántlikázzuk fel, amit megszavazunk, csak 
utánpótlásnevelésre fordítható összegként, én 500.000 forintot javaslok. Van-e más javaslat? 
Volt egy javaslat felpántlikázva 500.000. Ki az, aki ezzel egyetért? Csak utánpótlásra fordítható 
összeg gyanánt szavazzuk meg.  

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Azt nem lehet, hogy szekszárdi utánpótlás versenyzők? 
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Murvai Árpád elnök: Legyen szekszárdi utánpótlás.  

Faragó Zsolt bizottsági tag: Ez az egyetlen fájdalmam, hogy egy szekszárdit nem látok benne, 
és nem is pingpongoznak, a Yorgi fizeti egyedül a termet, meg a hobbisták. 

Murvai Árpád elnök: Én 500.000 forintot javasoltam. Ki az, aki ezzel egyetért?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 1 igen szavazattal 3 tartózkodás 
és 1 nem szavazat mellett elutasított. 
 
Murvai Árpád elnök: 300.000 forintot javasolt Móra Viktória. Ki az, aki ezzel egyetért?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 2 nem 
szavazat mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: 20. Szekszárd és Környéke Többcélú Szabadidős Egyesület 180.000 
forintot kér. Ki ért ezzel egyet?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: 21. Szekszárd Kórház Sportkör kért 590.000 forintot támogatásként. Én 
azt írtam ide magamnak: és a vívás? Nem szeretnék itt polemizálni, de sikertörténetként 
segítettünk nagyon széles körűen egy vívó sportágat újra pástra lépni, hogy stílszerű legyek, 
és itt a Kórház Sportkör kérésénél én úgy gondolom, nagyon szerények voltak, mert továbbra 
is segíteni szeretnénk ezt a szakosztályt, hogy terebélyesedjék, de ők ennyit kértek.  

Horváth Ferenc bizottsági tag: Szóban kaptak egy tájékoztatást, hogy szeretnék megköszönni 
azt a partneri viszonyt, ami nyújtottunk a vívók felé, hiszen az országban az egyik 
leglátványosabban fejlődő vívószakosztályról beszélünk. Itt látszott meg az az összefogás, ha 
a szövetség, a város és maga az egyesület aktív és ambíciókkal rendelkező vezetők vezetik, egy 
sikert lehet elérni. Nagyon sok dicséretet mondanak a szekszárdi vívásról az elmúlt másfél 
évben országosan, és mondja itt nekem Viki, hogy túra, hogy ez mi. Olyan túrákon, amin 
Szekszárd soha nem vett részt, országosan mennek a kadett vívó egyéb túrákon vesznek részt 
és sikereket érnek el. Én mindjárt megkérdeztem azt is, hogy 1-2 gyerek vagy hogy? Azt 
mondja, hogy nem, meglepő, hogy különböző vívónemben, tőrben, kardban, stb. mindenhol 
van idősebb is kicsit és van fiatal is. Az idős az náluk huszonvalamennyi, de vannak fiatalok, 
akik tizenegykét évesek. Most a vívók megkerestek egy olyannal, hogy szeretnék, ha hoznék 
nekik egy kardozót, egy ilyen bemutató edzés, stb., és én ezt megígértem. Már az elnök úrral 
egyeztettem, egy komoly nevet szeretnék, ha sikerül lehoznom, nem mondom meg egyenlőre, 
hogy kit. Nagyon szeretném, hogy az OKSI tagjai eljönnétek, vagy akárki erre.  

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Mi a bajunk ezzel? Hogy keveset kért? 

Murvai Árpád elnök: Igen. 
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Horváth Ferenc bizottsági tag: Én most nem az összegről beszélek. Én csak szerettem volna 
ezt elmondani 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Azt hittem, hogy baj van, hogy nem akartok ennyit adni.  

Horváth Ferenc bizottsági tag: Nem, pont fordítva, én ezt azért mondom, hogy indokolt ez a 
dolog, és hogy ezt üzenetként hoztam, hogy ezt tolmácsoljam ide felétek. 
 
Murvai Árpád elnök: Ki az, aki ezt a beszámolót, amit a Feri mondott, örömmel hallgatta, és 
megszavazza a kért összeget a Szekszárd Kórház Sportkör számára? Most szavazzatok. 590.000 
forint.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: 22. Városi Diáksport Egyesület Szekszárd 850.000 forintot kért. Sikerült 
megismernem ennek az egyesületnek a tevékenységét. Nagyon becsületesek voltak, ha 
emlékeztek rá, kértek halasztást az elszámolásban, mert a covid és egyéb zárt osztályok miatt 
nem tudtak versenyt rendezni, de tényleg most tavasszal nagyon szépen nekiálltak, mennek a 
diákolimpiai versenyek, iskolák közötti versenyek. Én a magam részéről ennek az egyesületnek 
javasolnék 600.000 forintos támogatást. Van-e más javaslat. Tehát a városi diákságról van szó. 
Kérem, aki elfogadja a javaslatomat, az kézfelemeléssel jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: A 23. sorszám jön. Látjuk azt a megjelölést, hogy nem pályázhat, mert 
nem egyesület, a szabályaink szerint tehát nem ítélhetünk támogatást. Jól mondom? Nincs 
jogunk tárgyalni, mert jogszabály ezt tiltja. Szavazzunk arról, hogy nem tudunk számukra 
támogatást nyújtani. Kérem, aki ezt elfogadja, az kézfelemeléssel jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: 24. Szekszárdi Fekete Gólyák Kézilabda Klub 6.450.000 forintot kért. A 
Fekete Gólyák, mint kézilabdacsapat a térségben meghatározó. 2. osztályban szerepel, tehát 
a 2. vonalban, ott viszont, ahogy én néztem az eredményeiket, edzésüket láttam, mérkőzést 
nem, hogy bárkit képesek megverni. 159 sportolót jegyeztek le, ezt azért nézzük meg. 
Nyilvánvaló, hogy ezt az összeget nem tudjuk nekik megszavazni, mert nincs ilyen kondíciónk, 
de úgy érzem, hogy az egyik emblematikus egyesületünkről van szó, és ez 159-es szám. Jól 
szervezettek, sokat dolgoznak, sajnálom, hogy ez a sportcsarnok ez sehova nem alakul. Ki az, 
aki tesz javaslatot? Móra Viktória javaslata 3 millió forint. Ki az, aki ezzel egyetért?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 1 nem 
szavazat és 1 tartózkodás mellett elfogadott. 
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Murvai Árpád elnök: 25. Szekszárdi Kajak-Kenu Sportegyesület. Szintén egy nagyágyú, 
4.380.000 forintot kért. Javaslata van-e valakinek?  
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: 3 millió forintot javaslok.  
 
Murvai Árpád elnök: Van-e más javaslat? Faragó Zsolt 1 millió forint. Szavazzunk először a 
Zsolt 1 millió forintos javaslatára. Ki ért vele egyet?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 1 igen szavazattal, 4 tartózkodás 
mellett elutasított. 
 
Murvai Árpád elnök: A másik javaslat 3 millió forintról szólt. Ki az, aki ezzel a javaslattal 
egyetért a Kajak-Kenu Sportegyesület Szekszárd kapcsán?   
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen. 26. Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület. 745.000 
forintot kért kommunikációs és postaköltség, valaki fejtse meg, étkezés, útiköltség, szövetségi 
díj. Itt is szövetségi díj. Van-e valakinek hozzászólása, javaslata? Ez egyébként melyik egyesület 
a kettő közül? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Steib Gábor féle. 
 
Murvai Árpád elnök: 300.000 forintos javaslat van. Ki az, aki ezzel egyetért?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. 27. Szekszárdi Mozgásművészeti Stúdió. Kiemelkedő 
művészeti egyesület. Gábor, ismertesd kérlek.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Igen, a kiemelkedő művészeti együttesek közé tartozik. A 
szakmai beszámolóját a KCV elfogadta, az idei évben 450.000 forint támogatásban 
részesítette, mint kiemelkedő művészeti együttes. A tavalyi évben két helyről kapott 
támogatást, ugyanúgy innét, és ugyanúgy a sportkeretből.  
 
Murvai Árpád elnök: Mónika, mit mond a jogszabályi háttér erre a kettősségre?  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Azt nem tiltja, hogy pályázzon több helyre is, viszont 
az elszámolásnál oda kell figyelni. 
 
Murvai Árpád elnök: Tehát nem kizáró ok. Köszönöm. Ezt akartam hallani.  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Azt nem teheti meg, hogy egy számlát ugyanarra 
számol el, ugyanarra a támogatásra.  
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Murvai Árpád elnök: Az szabálytalan, azt már én is tudom. Köszönöm szépen. Van-e javaslat 
a támogatására? Én javaslok 400.000 forintot. Ki az, aki a 400.000 forinttal egyetért?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 2 igen szavazattal, 3 tartózkodás 
mellett elutasított. 
 
Murvai Árpád elnök: A jogszabály őt felhatalmazza, hogy a másik forrásból is kapjon. Ezért 
sújtani valakit, hogy van esélye máshonnan is, az nem szép dolog. Van egy 100.000 forintos 
javaslat. Ki szavaz 100.000 forintos támogatásra?  
 
Móra Viktória bizottsági tag: Legyen 200. 
 
Murvai Árpád elnök: Akkor inkább ne. 
 
Móra Viktória bizottsági tag: Miért, a 100.000 az semmi?  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Viki, tudod miért? Üzleti alapú vállalkozásnak 100.000 az semmi. 
Meglátjátok, be fogok jönni az F7 Training Zone-nal pályázni én is, és megértitek majd, hogy 
miért. Akkor semmi. 
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: A bizottságunk komolyságát őrizzük meg. Az is lehet, hogy 0 
forint, de megalázni senkit nem szabad, hogy 100.000. Egy kiemelt művészeti együttes, a város 
társadalmi életében részt vesznek, rendezvényeken mindenhol látom a Huszár Krisztit. Igaz, 
hogy sok tagdíjat kérnek, mindenben igazatok van. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nincs azzal baj, kérjen sokat, kérje meg a munkája árát. 
 
Murvai Árpád elnök: Nem ezzel van baj Zsolt, hogy ő milyen tagdíjjal dolgozik. Azzal van gond, 
hogy elviszi a város hírnevét, diákolimpiákat nyernek, táncművészeti versenyeket nyernek. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Meg is van érte fizetve a Huszár Krisztina. 
 
Murvai Árpád elnök: Ez méltatlan most mihozzánk, én is azt mondom.  
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: De ezen ne álljunk meg, nem lehet ez gond, menjünk tovább. 
Legyen 300 vagy 400, tehát menjünk előrébb. 400.000 tegyük föl. 
 
Murvai Árpád elnök: Ki szavaz a 400.000 forintos támogatásra?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 1 nem 
szavazat mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: 28. Szekszárdi Muay Thai Sportegyesület 650.000 forintot kért. Az én 
javaslatom 500.000 forint. Kinek van más javaslata? 
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: Én a 650.000 forintot javaslom megszavazni.  
 
Murvai Árpád elnök: Először Zsolt 650.000 forintos javaslatára szavazzunk.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett elfogadott. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: 3. lett a kislány a török vb-n. 
 
Murvai Árpád elnök: 29. Szekszárdi Rádió Klub. Az első javaslat 500.000 forint, tehát a 
tavalyihoz hasonló. Ki az, aki ezzel egyetért?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: 30. Szekszárdi Szabadidős Kerékpáros Egyesület. 1.260.000 forint a 
kérelme. Ez a Schneider Konrádé. Horváth úrnak van egy javaslata, 300.000 forint. Itt 28 
gyerekről van szó egyébként. Ki javasol más összeget? Én 400.000 forintot javasolnék. Az én 
javaslatomra szavazzatok először.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 2 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett és 1 nem szavazat mellett elutasított. 
 
Murvai Árpád elnök: A 300.000 forintra szavazzunk.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: 31. Szekszárd Utánpótlás-nevelő Football Club, népszerű nevén UFC. 
9.613.650 forintos kérelme van előttünk. Javaslatokat várok. 288 igazolt versenyző és 324, 
végre tudunk egy számot, mert az elnök úr nem tudott nekünk számot mondani legutóbb. 
Van-e javaslata valakinek?  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az edzői béreket a TAO-ból tudják fizetni. Ha egy edzőt fölvesz, 
akkor azt tudja, hogy miből fogja kifizetni. 
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: Tudja, az MLSZ TAO pénz az bérköltségre felhasználható, csak 
utánpótlásban. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Egyetlen főállásút sem látok az utánpótlásban, aki főállású edző, 
hacsak nem focizik is ott. Csak mondom, hogy mentem utána, mert én szerettem volna, hogy 
ha legalább az utánpótlás első 2 korosztályában egy fix állású edző lenne, és nem az, hogy úgy 
szaladnak be vagy pótolgatják egymást. Lehet, hogy van 288 igazolt versenyző, de abból az 
utánpótlás nincsen a fele talán, de lehet, hogy a 2/3-a. De ettől függetlenül olyan nagy szám 
mind a kettő, hogy még nem is tudom, hogy a tavalyi 1,5-öt is megengedhetjük magunknak, 
hogy egy ekkora üzletágba, sportba beletegyük. Egyébként ahogy az egyik elnökségi taggal 
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beszéltem, ez nagyon-nagyon kicsi pénz, mármint az, amiket ők fel tudnak használni és fel is 
használnak, ahhoz képest, hogy mekkorát fel tudnának, és az is biztos, hogy városi támogatás 
nélkül nem működik a futball jelen esetben, de előtte se nagyon működött. Nem tudom, hogy 
mekkora összeget lehetne adni egy ekkora kérésre, mert jelen költségünkből nem tudjuk ezt 
támogatni. Mi lenne, ha ugyanaz lenne a javaslat, mint a kajak-kenunak, hogy menjen kiemelt 
sportágként a városi költségvetésre?  
 
Murvai Árpád elnök: Javaslatot kérek. 
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: Én megpróbálok olyan kompromisszumos dolgot, hogy ha a 
Fekete Gólyáknak, és csak ő velük tudom összehasonlítani, adunk 3 milliót, amit teljesen 
megérdemelnek, akkor én úgy gondolom, hogy az UFC-nek 4-4,5 millió forint mindenképpen 
reális, reálisnak tartom én. Arról nem beszélve, hogy az UFC-nél, mivel ismerjük jól a felépítést. 
Az adminisztrációt, a nevezési feladatokat azt mind ez az egyesület végzi el, a női szakágét is, 
amire ugye nem adunk, mert kft.  
 
Murvai Árpád elnök: Az az elsődleges kérésem, és ezt szavazzuk meg, hogy az összeget, bármit 
szavazunk meg, azt kizárólag a szekszárdi utánpótlás korú versenyzőkre és csapatokra lehet 
költeni. Én azért javasolnám ezt a bővebb megfogalmazást, hogy azért adjunk mozgásteret, 
hogy ha cipő hiányzik, csak mondtam egy bagatell példát, akkor az legyen, ha széldzseki, akkor 
széldzseki, de az utánpótlásra, a gyerekekre költsék, mondjuk U14-gyel bezárva. Ez lenne a 
pántlika. Az összegre javaslatot kérek, Van egy 4,5 millió forintos javaslat. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 1 igen szavazattal, 3 nem 
szavazat és 1 tartózkodás mellett elutasított. 
 
Murvai Árpád elnök: Van egy másik javaslat, 3 millió forint.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 2 igen szavazattal, 3 tartózkodás 
mellett elutasított.  
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: Akkor én javaslom a 4 millió forintot, az a kettő között van, és 
akkor megoldódik.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nem fog menni, mert mi hárman lefele mennénk, ti fölfele. 
 
Murvai Árpád elnök: Én nem mennék lefelé. Megmondom őszintén, én nem mennék már 
lejjebb. Én megszavaztam a 3 milliót. Akárhogy is áll a szekszárdi futball, ezer sebből vérzik, 
gyerekek vannak, kisfiúk, kislányok, támogassuk.  
 
Mácsik Henrietta bizottsági tag: A javaslatom 2,5 millió forint.  
 
Murvai Árpád elnök: 3 millió megismételt szavazását teszem fel. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 2 nem 
szavazat mellett elfogadott. 
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Murvai Árpád elnök: 32. Senior Atlétikai Klub. 885.000 forintot kér. Az én javaslatom 500.000 
forint. Kinek van más javaslata? Nincs, akkor szavazzunk az 500.000 forintról.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: 33. Tolna Megyei Járműbarát Egyesület. 50.000 forintot kért. Ki az, aki 
ezzel egyetért?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: 34. Tolna Megyei Szabadidősport Egyesület. Gábor, megkérhetlek, hogy 
a háttérről mondjál valamit?  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Főleg asztalitenisszel foglalkoznak, házibajnokságokat 
szerveznek.  
 
Murvai Árpád elnök: 260.000 forintot kér. Ki az, aki ezzel egyetért?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: 36. Unio Boksz Team Ökölvívás utánpótlás Nevelő Boksz Klub Szekszárd. 
2.154.400 forintot kért. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Véleményezném. Az elmúlt ciklusban, az elmúlt bizottsági 
keretekből nagyon megpróbáltuk ezt az egyesületet a sportág miatt segíteni. Tudjuk, hogy egy 
kezdő egyesület is megpróbálja ezt a sportágat megőrizni. Én azt gondolom, hogy függetlenül 
attól, hogy sok pénzt és sok reményt fektettünk ebbe az egyesületbe, nem hozta azt a kívánt, 
várt változást, sőt belülről, gyakorlatban látom, hogy minőségi romlás is lett. Emberek már 
mennének, de nem tudják foglalkoztatni őket, nincsenek igazán arra felkészülve, illetve vajmi 
keveset forgatnak vissza az egyesületre. Bérleti díj, könyvelési díj, utazási költségek, étkezés, 
szállás, felszerelés. Nem látok nagy reményt, hogy újra megint belefecceljünk, nem is kevés a 
kérés. Elkezdtünk, adtunk egy lehetőséget egy új egyesületnek a Gábor személyében. Ne 
felejtsétek, várjuk meg, ez kiforrja magát, ne essünk abba a csapdába, hogy megint lesz 2 
egyesületünk itt is, ott 3 biciklis, vagy most már még több, aztán jönnek a táncolók, azok is 
triplázódnak. Jöttek most az asztaliteniszezők, ezek szerint már 3 van, 2-vel sem bírtunk el, 
szóval szerintem itt tényleg passzolnunk kellene ez ügyben. De tényleg csak a javaslatom, mert 
nagyon sokat tettünk bele, nem kaptuk azt a változást. Halász Gabinak megrendeztünk egy 
leköszönő meccset, vettünk nekik egy újabb ringet, betették oda, nem nőtt akkorát a 
létszámuk se. Emlékeztek rá, hogy az elhunyt srácnak az egyesületét is próbáltuk, hogy 
karolják fel, hogy vegyék fel, nem látom, hogy a Maori Team is oda beszivárgott volna akkora 
létszámban, amekkorában voltak, inkább a Muay Thai-osokhoz mentek, a Petráékoz mentek 
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ezek a gyerekek, tehát érezték azt, hogy hol kapnak tovább. Hangsúlyozom, van belső 
információm is, ami az ott edzeni kívánóknak a véleményezése, nincsen más egyenlőre. Nem 
abban a minőségben kapják, amit mi szerettünk volna, hogy elérjünk, mint például a 
bringásoknál nagy sikerünk van, vagy akár az íjászoknál és a vívóknál is. Ott látjuk azt, hogy 
segítettünk. Mindegyiknél sokkal nagyobb mértékben segítettük a Box Uniot és nem látom 
azt. Ezt csak úgy összegezném, hogy mire jutottunk velük eddig, és akkor döntsetek, hogy mi 
legyen.  
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: Annyit szeretnék mondani, hogy 500.000 forint a bérleti díj a 
sportcsarnoknál, én azt mindenképp javaslom, legalább azt az összeget adjuk meg. Úgyis 
visszafizeti, tehát most adtunk is meg nem is, de mégis, legalább legyen egy termük, ahol 
tudnak edzeni.  
 
Murvai Árpád elnök: Azt teljes mértékben tudom a magam részéről nem kötelező jelleggel 
támogatni, hogy a bérleti költségét, azt adjuk meg, ne legyen ilyen gondja se neki, se a 
Sportcsarnoknak, hogy nincs bevétel, illetve segítsünk ennyiben a Sportcsarnoknak. 550.000 
forintot javasolnék én. Ki az, aki ezzel egyetért?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: 37. Vespa Klub Alisca Sportegyesület. 1.044.200 forintot kérnek. Én 
ennek a sportegyesületnek javasolnék 600.000 forintot.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Beszéltük tavaly, ha láttátok, hogy mit hoztak ide. Országos 
szintű, nagyon nagy forgalmat hoznak a városnak, tehát szerintem, ha nem is akarjátok azt 
támogatni, amit kértek, ami nem sokkal több, mint a tavalyi, legalább a tavalyit adjuk meg. 
 
Murvai Árpád elnök: Én visszavonom a javaslatomat és van egy 800.000 forintos javaslat 
akkor, ha jól értem, a tavalyi.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Én elfogadnám ezt az 1 milliót is, de szerintem a tavalyit, hogy 
ha azt nyugodtabb szívvel javasoljátok, akkor az lenne a javaslatom. 
 
Murvai Árpád elnök: Ki az, aki a 800.000 forintos javaslattal egyetért?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott. 
  
Murvai Árpád elnök: 38. Yorgos Asztalitenisz Sportegyesület. 1.500.000 forintos kérése van. 
A számok ismeretében megint az van, hogy egyszemélyes klub. Még egyszer megismételném, 
nem vagyok asztalitenisz szakértő, de ez a fiatalember Európa szintű versenyző. Ezen a világ 
összes szemlélete nem változtat, mint ahogy azon sem, hogy ha ez a fiatalember eligazol 
innen, akkor kész, akkor itt vége.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Akkor ez a sportág Szekszárdon megállt.  
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Murvai Árpád elnök: Vikinek voltak összevetései, ellenvetései, hallgassuk meg.  
 
Móra Viktória bizottsági tag: Szerintem 1 ember, amikor tényleg sajnáljuk a 100 gyereket 
mozgató egyesülettől a 3 milliót, akkor adjunk 1,5-et 1 embernek? Nekem ez nincs 
egyensúlyban. Lehet akármilyen a srác, nem nekünk kell ezt a srácot finanszírozni teljes 
mértékben. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Hát valahogy igen. 
 
Móra Viktória bizottsági tag: De nem. Azt beszéltük, hogy menjen, keressen ő is más 
támogatókat. Tudom, hogy ilyen eredményeket hoz, de támogassa a Tarr Kft., keressen ő is 
szponzorokat.  
 
Murvai Árpád elnök: Teljesen megértem az összevetésedet. Egyetlenegy dologban, ha 
megengeded, nem értek egyet. Ez a tehetség, mint volumen, lehet, hogy a következő 15 évben 
nem fordul meg Szekszárdon. Én úgy gondolom, hogy a menedzselése, az itt tartása, a 
fejlődése nyilván¸ hogy a mi feladatunk is. Emlékezz vissza, illetve azt hiszem még nem voltál 
képviselő, amikor itt képviselői felszólalás volt a srác érdekében, pedig akkor még kisebb volt. 
Nem volt hol edzenie, hogy szerezzünk neki termet, hogy kapjon lehetőséget, és ő ebből nőtte 
ki magát. 
 
Móra Viktória bizottsági tag: Most nem abban voltunk, hogy Debrecenben keressen?  
 
Murvai Árpád elnök: Én arra kaptam egy nagyon szép levelet, hogy nekik sincs pénzük.  
 
Móra Viktória bizottsági tag: Azért mondom, nem csak mi vagyunk így. 
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: De tudod, mi fiunk borja. 
 
Móra Viktória bizottsági tag: El fog menni. Itt fog az egyetemi karon tanulni? Valószínűleg el 
fog menni, tehát most ez az év, vagy jövőre, úgyis el fog menni.  
 
Murvai Árpád elnök: A srác most elsős a Garayban, ha jól tudom. Hál’ istennek jól tanul, van 
még ideje. Javaslatokat kérek. Van egy 1,5 milliós javaslat. Ki az, aki egyetért?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: Most visszatérünk a Judohoz. A judosoknak 1 millió volt ideiglenesen. 
Feri, van javaslatod? 
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: 2 millió. 
 
Murvai Árpád elnök: 2 millió forintos javaslat van a 11-es sorszámú Gemenc Judo Klub 
Egyesület felé. Ki az, aki ezzel egyetért?  
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Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett elfogadott.  
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Az 1. napirendi ponttal végeztünk, de kérem a számszaki 
összegzést. Megállapítom, hogy itt segítséget kaptunk és nagyon jó, hogy 28.640.000 forintot 
tudtunk megítélésünk szerint a sportegyesületek, a pályázók felé nyújtani. Szeretném, ha a 
jövőt tekintve együtt tudnánk működni abban, hogy a kajak-kenu sportág kiemelt sportágként 
legyen kezelve. Megemlékeztünk arról, hogy a vívás talán több figyelmet érdemelne és 
támogatást, emellett úgy gondolom, hogy lehetőségeinkhez képest mindenkit megpróbáltunk 
olyan helyzetbe hozni, ami egy picit segít rajta. Ez a cél. Javaslom a tisztelt bizottsági tagoknak, 
hogy a fennmaradó rendelkezésre álló összeget azt tartalékba helyezzük, a meglévő 
tartalékkeret mellé. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel jelezze.  
 

Az elnök szavazásra teszi fel a teljes határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

29/2023. (IV.11.) határozata 
a Sportkeretre (működés célú) benyújtott pályázatok elbírálásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati 
rendelet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága alcím 1.1. alpontja alapján  
 

1.  a 2023. évi Sport Keret (működési célú) terhére összesen 28.640.000- Ft összegben a 
határozat melléklete szerint nyújt támogatás azzal a kiegészítéssel, hogy a megítélt 
támogatási összeget a Szekszárdi Asztalitenisz Club kizárólag a szekszárdi utánpótlás 
nevelésre, míg a Szekszárdi Utánpótlás-nevelő Football Club kizárólag az U14-es 
korosztállyal bezárólag a szekszárdi utánpótláskorú gyermekekre fordíthatja; 
 
Határidő:  2023. április 11. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2. felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratokat a határozat melléklete 

szerinti tartalommal készítse el; 
 

Határidő:  2023. április 20. 
Felelős:  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 

3. felhívja a polgármestert az elkészített támogatói okiratok aláírására; 
 
Határidő: 2023. április 27. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
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4. felkéri a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összegek 
átutalására;  

 
Határidő: 2023. május 11. 
Felelős:    Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 
 

5. dönt arról, hogy a Sportkereten fennmaradó összeget átcsoportosítja a bizottság 

tartalék keretére. 

 
Határidő:  2023. április 11. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
Faragó Zsolt elnökhelyettes úr elhagyja a termet. Jelen van 4 fő bizottsági tag, a bizottság 

határozatképes. 

 

2. napirendi pont: 
Javaslat az Ifjúsági Keretre beérkezett kérelmek elbírálására 
(25. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
 
Murvai Árpád elnök: Kinek van véleménye, kérése, kérdése?  
 
Mácsik Henrietta bizottsági tag: Lenne hozzáfűzni valóm és kérem a Gábor segítségét ehhez. 
3 beérkezett pályázatunk van. Azt tudni kell, hogy tavaly az egyik kérelmet a bizottsági tartalék 
keret terhére bíráltuk el, hiszen a VIP-es rendezvény elsőbbséget élvezett, és őt támogattuk 
az ifjúsági keretből. Amit szeretnék még hozzátenni, nyilván akkor ezt tudjuk már évek óta, 
hogy a Polip és az Ifjúsági Önkormányzat azonos cégér alatt működik, viszont, mivel most 
napirenden van a ki és mit használ, milyen helyiséget egyesületi szinten a városban, azért arról 
ne feledkezzünk meg, és akkor Gábor, segíts ki, hogy a Polip milyen jogcímen használja, hogy 
tisztázva legyen, nem azért, hogy ezt felhánytorgatnám, hiszen ez egy kb. 15 fő befogadására 
alkalmas helyiség, de hogy térítésmentesen a Közművelődési Kft-nek a helyiségét használja az 
ifjúsági egyesület.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Én úgy tudom, és voltam is egyeztetni más ügyben az Attilával, 
ő most fog javaslatot tenni, van is egy határidő, egy közgyűlési határidő a közművelődési 
megállapodásában, hogy kik kapnak térítésmentesen. Jelenleg a Polippal van egy 
együttműködési megállapodás, hiszen városi szinten ellát ifjúsági feladatokat, és emiatt 
térítésmentesen használja a Kulturális Központnak a helyiségét, ami ugye eddig itt volt a 
placcon. Most nem tudom, hogy milyen helyet kapott lenn a Babits Kulturális Központban. 
Nem tudni a jövőben, hogy az Attila milyen javaslatot tesz le a közgyűlés elé, hogy egyáltalán 
a Placcra akarja-e visszahelyezni a Polipot. Pont azért van ezzel gondja, mert ugye nem 
állandóan vannak ott. Megteszi a javaslatát majd, lesz egy egyeztetés, akkor nyilván a 
közgyűlés eldönti majd, hogy hogyan tovább, de jelenleg térítésmentesen használja.  
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Mácsik Henrietta bizottsági tag: Köszönöm szépen Gábor. Nem azért, mintha ezt így 
felhánytorgatnám úgymond, mert én azt gondolom, hogy jogosan állít az önkormányzat 
rendelkezésükre egy 4x4 méteres helyiséget, hiszen a feladataik olyanok, amire erre szükség 
van, csak hogy nehogy az érjen minket, hogy mi nem tudtunk erről. Mindamellett tavaly 
350.000 forintot ítéltünk meg, nekik bevételük nincs, illetve tudnak pályázni különböző 
programokra folyamatosan vagy egyénileg, viszont magának az irodának a működtetése, ha 
ezt a 350.000 forintot leosztjuk havi bontásba, irodaszer, bármi, ami mondjuk nem pályázható, 
az kb. 29.000 forint támogatás tőlünk havonta. Most itt magyarázom a bizonyítványt, csak 
hogy érthető legyen a dolog. 800.000 forintot kérnek most, és ebben indokolják azt is, hogy 
például az idén lesz 25 éves a Polip Ifjúsági Egyesület, amire rendezvénysorozattal készülnek. 
Egyrészt sajnálom, hogy nem tudtuk még tárgyalni a beszámolójukat, másrészt fontosnak 
gondolom ezt a 25 éves évfordulót, és nem tudom, hogy a műhelymunkáknak mi lesz a 
tartalma, amiket nagyon fontosan tartanék mondjuk városi szinten. A civil keretre ők szintén 
pályázhatnak, és ha jól emlékszem, akkor tavaly pályáztak is. Ennek fényében kellene összeget 
mondani. A SZIFÖN-nek, nyilván támogatom, nekik tavaly azt hiszem, hogy 400.000 forintot 
ítéltünk meg, a sportágválasztójukat, a nyárnyitó kavalkádjukat, a tábort, a diákpolgármester 
választást, amire elsősorban így a rendezvények megvalósítására emelném a hangsúlyt. Ők 
most 670.000 forintot kérnek, nyilván a mi keretünk az elég szűkös, sem a 800, sem a 670.000 
forint nem megadható ennek a két szerveződésnek, úgyhogy mindamellett, hogy itt van még 
az Ifjúsági Unió, ami, ha engeditek, ezzel kapcsolatban is mondanék, a kérvényükkel 
kapcsolatban, hogy gondoljátok át. Az Ifjúsági Unió jelen esetben most 500.000 forintot kért. 
Tavaly és tavaly előtt is, úgy emlékszem, hogy 300.000 forintot adtunk a Bartina Túrára. Egy 
gondom van ezzel az 500.000 forinttal mindazonáltal, hogy teljes mellszélességében a Bartina 
Túrát támogatandónak, részünkről is támogatandó rendezvénynek tartom, hogy 500.000 
forintot a jelvényekre kér. Tehát minden résztvevő kap egy ilyen kis jelvényt, ami nagyon 
kedves és helyes történet a jelvényekre adni, de amikor másnak a fenntartására adunk, 
üzemeltetésre egyesületnek, nem feltétlenül a jelvényekre adnék én, de lehet, hogy ez csak 
az én megítélésem. Az is lehet, hogy a jelvényeket támogatta az OKSI. Ezt gondoljátok át, arra 
kérlek titeket. A következő kérdés, hogy az Ifjúsági Uniót hagyjuk-e, vagy átvezessük esetleg a 
sportkeretbe? Ez a következő kérdésem, mivel, hogy túrázás. Felvetettem, mint kérdést az 
átgondolandó dolgok közé. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Nem titok, hogy Heni fel szokott készülni ifjúsági témából, 
most is ezt tette. Én a kérdésedre azt felelném röviden, hogy hagyjuk itt ifjúságnál, és azzal, 
hogy az ő tevékenységét, és nem célzottan a Bartina Túrát támogatjuk. Vegyük tudomásul, 
hogy erre érkezett a kérvény, hogy Bartina Túra. A SZIFÖN-re mennyit javasoltál Heni? 
 
Mácsik Henrietta bizottsági tag: A SZIFÖN-re tavaly 400.000 forintot javasoltam, és meg is 
adnám és a Polipnak is megadnám, és így nem jövünk ki az 1 millióból, hogy ha a Polipnak is 
adnék még 400.000 forintot, akkor azt jelenti, hogy 200.000 maradna az Ifjúsági Uniónak.  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A bizottság megteheti azt is, hogy másik keretéről 
átcsoportosít még egy bizonyos összeget az ifjúsági keretre. 
 
Murvai Árpád elnök: Eddigi javaslat 400.000 SZIFÖN, 400.000 Polip, 500 Unió.  
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Mácsik Henrietta bizottsági tag: Én 200-at mondtam az Uniónak is. 
 
Murvai Árpád elnök: Tehát az Unió 200-at kapjon egy Bartina Túrára?  
 
Mácsik Henrietta bizottsági tag: Csak a jelvényekre. Ha nem akarjuk a jelvényekre használni, 
akkor ne adjunk annyit. 
 
Murvai Árpád elnök: Most bocsánat, azért ez a rendezvény megmozgat néhány ezer embert. 
Azt meg is kell szervezni, felszerelés igénye van, stb.  
 
Mácsik Henrietta bizottsági tag: De ő a jelvényre kért csak pénzt. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Szerintem azért kérte a jelvényre, mert tavaly pont, emlékezzen 
a bizottság rá, hogy maradt pénz, és a Heni javaslatára szóltunk az Ifjúsági Uniónak is, hogy 
pályázzon. Akkor mondták, hogy elvileg a költsége megvan, és hogy ez milyen új kuriózum 
lenne, hogy új jelvényt kapnának, és tavaly ezt a bizottság teljes szövetséggel támogatta. 
Gondolom, azért most az idén is rábuzdultak, én nem beszéltem velük, csak erre pályáztak, 
mert tavaly ezt támogatta a bizottság.  
 
Murvai Árpád elnök: Számokat kérek, javaslatot kérek, hogy tudjunk módosítani.  
 
Mácsik Henrietta bizottsági tag: Akkor én javasolnék a SZIFÖN-nek 400.000 forintot, a 
Polipnak 400.000 forintot, az Uniónak 300.000 forintot biztos adnék, mint tavaly, ehhez 
viszont el kell különítenünk 100.000 forintot egy másik keretből. Köszönöm szépen.  
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Kérem, aki a 400, 400, 300 összeggel egyetért és a Mónika 
által javasolt átcsoportosítást is elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a teljes határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

30/2023. (IV.11.) határozata 
az Ifjúsági keretre beérkezett kérelmek elbírálásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati 
rendelet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága alcím 1.1. alpontja alapján  

 
1. dönt arról, hogy a bizottság tartalék keretéről 100.000 forintot átcsoportosít az Ifjúsági 

keretre; 
 

Határidő:  2023. április 11. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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2. a 2023. évi ifjúsági kerete terhére összesen 1.100e Ft értékben az alábbi 
támogatásokat ítéli meg: 
 

Sor-
szám 

Sportegyesület neve Megítélt 
támogatás 

1. Polip Ifjúsági Egyesület 400 eFt 

2. Polip Ifjúsági Egyesület (SZIFÖN) 400 eFt 

3. Ifjúsági Unió Szekszárd 300 eFt 

 Összesen: 1.100 eFt 
 

Határidő:  2023. április 11. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratot készítse el;  

 
Határidő:  2023. április 20. 
Felelős:  Dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
4. felhívja polgármestert az elkészített támogató okirat aláírására; 

 
Határidő:  2023. április 27. 
Felelős:  Ács Rezső polgármester 

 
4. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összeg     

átutalására. 
 

Határidő:  2023. május 11. 
Felelős:  Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 

 

 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm az igen aktív közreműködést, részvételt, munkát, köszönöm 
a segítséget és az előkészítést még egyszer. Mindenkinek további szép napot kívánok, az 
ülésünk véget ért.  
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További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 16 óra 20 perckor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
 
 

Mácsik Henrietta 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
Készítette: 

dr. Holczer Mónika 
  jegyzőkönyvvezető 

  
 

 

 

 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

                jegyző 
 


